
Brødeskov Lokalråds bemærkninger

Brødeskov Lokalråd vil gerne påpege problematikken i, at der fortsat tænkes i at anlægge større 
massive anlæg, fremfor flere og mindre anlæg, fordelt solidarisk i hele kommunen. Med mindre 
anlæg kan der tages et større hensyn til både landskab og naboer. 
Vi vil endvidere opfordre til, at respektafstanden øges, så der bliver en større afstand end de 100 
meter for fritstående huse og 200 meter fra bybeboelse, som der lagt op til. 

Vi ser frem til, at Hillerød kommune åbner op for at, tage områder der er kategoriseret som 
bevaringsværdige, med i planlægningen af placeringen af solcelleparker, som Staten har åbnet op 
for, da det ofte er områder, som har færre boliger. Der skal ikke kun tages imod virksomhedernes 
forslag til placering, men der peges på områder, fundet i samråd med lokalråd og 
interesseforeninger, der størrelsesmæssigt passer bedst ind i forhold til landskab og beboere. 

Med venlig hilsen
Brødeskov Lokalråd


